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Spørsmål utval samferdsle og mobilitet 

Viser til RS sak 20/21 om kvikkleireproblematikken i Kvinnherad

Som det står i saken så går fylkesvei 500 forbi/ over et kvikkleira-område
på Tofte på Halsnøy, Kvinnherad kommune  Det er et boligfelt der. Over
denne fylkesveien går tungtrafikken til ferjestøa på Ranavik/ Halsnøy. (
Ranavik Skjersholmane). Som saken beskriver så er beboerne urolige, og
det særlig siden hendelsen på Gjerdrum, nå i januar. Det faller oftere og
oftere hol i veien, og det er også erosjon i ravine. Saken beskriver at
kommunen har bestilt geologiske undersøkelser gjennom å ha engasjert
konsulent. Fylkesveien er derimot Vestland fylke sitt ansvar. Spørsmål til
samferdsledirektøren?

 FV.500 er Vestland fylke sitt ansvar. Kva gjer vestland
fylkeskommune i forhold til fylkesvegen og den auka trafikken som
går der som følgje av ferjetrafikken? Sett i lys av risikoområdet, er
det framleis ansvarleg å la ferjetrafikken gå over denne strekninga?
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